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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (S) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez

„Hátrányosan érinti-e az egészségügyi kasszát a dohányipari egészségügyi hozzájárulá s
kiesése a költségvetésb ő l?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

2016. július negyedikén .az Európai Bizottság az uniós joggal összeegyeztethetetlen állam i
támogatásnak minősítette a dohányipari egészségügyi hozzájárulás progresszí v
adókulcsszerkezetét és a beruházási adókedvezményét . A NAV tájékoztatása szerint „A most

megszületett határozat alapján a hozzájárulási kötelezettséggel érintett személyek továbbra se m
kötelezhetőek a hozzájárulás megfizetésére és a hozzájárulással kapcsolatos eljárás i
kötelezettségek teljesítésére. Azon adózók akik adóbevallási, adófizetési kötelezettségüket
korábban már teljesítették, az adózás rendjéről szóló 2003. évi . Cll. törvény 124/B. ,f-ír alapján
nyújthatják be önellenőrzésüket annak érdekében, hogy a kötelezettségük törlésre, a má r
megfizetett hozzájárulás összege pedig átvezetésre vagy visszatérítésre kerülhessen. , s

Nem az első alkalom – és vélhetően nem is az utolsó –, amikor a Fidesz-KDNP olyan törvény t
fogadtat el, amit az Európai Unió – a közösségi joggal való összeegyeztethetetlensége miatt –
eltöröltet . Az aggasztó inkompetencián túl az is látszik, hogy az adott törvény/jogszabál y
hatálya idején é bakik árát (áttételesen vagy kevésbé áttételesen) a lakosság fizeti meg . Egyrészt
az adó befizetésével/ átterhelése révén, másrészt pedig az egészségügyi hozzájárulásból történ ő
visszafizetésével . A közleményböl ugyanis arra is következtethetünk, hogy az amúgy i s
alulfinanszírozott egészségügy egy el őre tervezett (és talán már elköltött) összegtő l esik el .



Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

- Pontosan mekkora az az összeg, amit az államnak vissza kell fizetnie ?

Mely költségvetési fejezetből kívánják ezt megtenni és milyen határid ővel?

- Érinti-e ez az esemény bármilyen módon is hátrányosan az egészségügyi kasszát ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. szeptember 8 .

Tisztelettel,
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